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Datum: 2025-04-28 
Diarienummer:  

ENKEL FRÅGA 
Kommunfullmäktige 

    

Fråga till Charlotte Björkman (HP), ordförande i 
Pensionärsrådet, angående tillgång till lokaler för 
pensionärsföreningar 
 
Vi i Liberalerna ser med stor oro på den situation som PRO Stuvsta-
Snättringe, nu befinner sig i. Föreningen, med cirka 430 medlemmar, 
riskerar att förlora tillgången till sina lokaler i Stuvsta stationshus, som 
under 25 års tid fungerat som en uppskattad och välanvänd mötesplats för 
årsrika i området. Lokalen är inte bara välbelägen utan också 
tillgänglighetsanpassad – något som är helt avgörande för många av 
föreningens medlemmar. 

Detta är inte en isolerad händelse. Vi har uppmärksammat att även andra 
avdelningar till pensionärsorganisationer i kommunen står inför 
utmaningar vad gäller tillgång till ändamålsenliga och tillgängliga lokaler för 
sin verksamhet. Detta väcker frågor kring kommunens och de styrande 
partiernas långsiktiga strategi för att stötta och möjliggöra ett aktivt 
föreningsliv för årsrika. 

Liberalerna anser att aktiva pensionärsföreningar är avgörande för levande 
stadsdelar och ett socialt hållbart samhälle. De bidrar till ökad gemenskap, 
förebygger ofrivillig ensamhet, och stärker såväl fysisk som psykisk hälsa 
bland äldre. Att riskera att slå undan benen för dessa verksamheter är 
därför djupt problematiskt – både ur ett folkhälso- och ett medmänskligt 
perspektiv. 

Med anledning av detta vill vi ställa följande fråga till dig som ordförande 
i Pensionärsrådet: 

Anser du att PRO Stuvsta-Snättringe ska få vara kvar i sina nuvarande 
lokaler i Stuvsta stationshus? 

För Liberalerna  

Christopher Smith 


